

DARE TO BE GREAT

NOTABLE QUOTES



If you want to make your dreams come true, the first thing you have to do is wake up. —J.M. Power

Shoot for the moon. Even if you miss, you'll land among the stars. —Les Brown

Success isn't a result of spontaneous combustion. You must set yourself on fire. —Arnold H. Glasow

Life's problems wouldn't be called "hurdles" if there wasn't a way to get over them. —Author Unknown

Though no one can go back and make a brand new start, anyone can start from now and make a brand new ending. —Author Unknown

The best angle from which to approach any problem is the try-angle. —Author Unknown

Don't live down to expectations. Go out there and do something remarkable.

—Wendy Wasserstein

Things turn out best for the people who make the best out of the way things turn out. —Art Linkletter

What lies behind us and what lies before us are tiny matters compared to what lies within us. —Ralph Waldo Emerson

It is not the mountain we conquer, but ourselves. —Edmund Hillary

God gives us dreams a size too big so that we can grow into them. —Author Unknown

The important thing is not to stop questioning. —Albert Einstein

The best helping hand that you will ever receive is the one at the end of your own arm. —Fred Dehner

Nature decrees that we do not exceed the speed of light. All other impossibilities are optional. —Robert Brault

Dreams are free, so free your dreams. —Astrid Alauda

In response to those who say to stop dreaming and face reality, I say keep dreaming and make reality. —Kristian Kan

Don't let anyone steal your dream. It's your dream, not theirs. —Dan Zadra

If one dream should fall and break into a thousand pieces, never be afraid to pick one of those pieces up and begin again. —Flavia Weedn

The world needs dreamers and the world needs doers. But above all, the world needs dreamers who do.

—Sarah Ban Breathnach



تجراً إن تكون عظيماً

إن الله أعطانا فسحة كبيرة من الأحلام لننمو فيها.
- المؤلف غير معروف

إذا أردت أن تصبح أحلامك حقيقة، فأول شيء عليك فعله هو أن تستيقظ - جيم. م. باور.

الشيء المهم هو ألا تتوقف عن طرح الأسئلة - البرت إينشتاين

صوب نحو القمر، فإن اخطأته فسوف تهبط بين النجوم - لين براون

أفضل الأيدي في مساعدتك على الإطلاق هي تلك الأيدي التي في نهاية ذراعك - فريد دهمر

أن النجاح ليس حصيلة احتراق عفو، ولكن يجب عليك أن تشعّل نفسك - أرنولد اتش. جلاسو

الطبيعة تؤكد انه من المستحيل تخطي سرعة الضوء. أما كل الاستحالات الأخرى فهي اختيارية - روبرت برولت

مشاكل الحياة لم تسمى «بالعقبات» اذا لم تكن هناك طريقة للتغلب عليها - المؤلف غير معروف

الأحلام مجانية، لذا حرر أحلامك - استرید الودا

لا أحد يستطيع العودة الى الوراء و البدء من جديد . ولكن بامكان اي شخص ان يبدأ اليوم و يصنع نهاية جديدة - المؤلف غير معروف

ردا على أولئك الذين يقولون: اوقفوا الأحلام وواجهوا الواقع. أنا أقول: استمروا في الأحلام واجعلوها حقيقة - كرستيان كان

إن أفضل زاوية للتعامل مع أي مشكلة، هي الزاوية التي تقاول من خلالها حل المشكلة - المؤلف غير معروف

لا تدع أحداً يسرق حلمك. أنه حلمك وليس حلمهم - دان زادرا

لا تعيش قريباً من التوقعات . اخرج وحقق شيئاً فريداً - وندي واسرشتاين

إذا خطمت حلم و تفتت الى الآف القطع، لا تتردد ابدا في التقاط واحدة من هذه القطع والبدء من جديد - فلافيا ويدن

تصبح الأشياء أفضل: لاولئك الذين يستخلصون أفضل النتائج ما آلت اليه الامور - آرت لنكلت

أن العالم يحتاج الى حالمين و يحتاج الى فاعلين. لكن و فوق كل شيء فإن العالم يحتاج الى الحالمين الفاعلين - ساره بان برثيناتش

ما يقع خلفنا وامامنا هي مسائل صغيرة إذا ما قارناها بما يقع فينا - رالف والدو اميرسون

اننا لا نقهر الجبال بل نحن نقهر انفسنا. - ادموند هيلاري